

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: February 20th, 2024

التاريخ: 20 فبراير 2024

Subject: Disclosure for the appointment of a new board member for ARAM Group Company PJSC

الموضوع: الإفصاح عن تعيين عضو مجلس إدارة جديد لشركة مجموعة أرام ش.م.ع

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Regarding the aforementioned matter, we would like to inform you that a new board member has been appointed for the company.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأنه قد تم تعيين عضو مجلس إدارة جديد للشركة.

Name of the appointed Member:

اسم العضو المعين:

Ms/ Najoud Abdulla Mohammad Burahima

السيدة/ نجود عبدالله محمد بوراهيمه

Description of the appointed Member:

صفة العضو المعين: (تنفيذي، غير تنفيذي، مستقل)

Independent.

عضو مستقل.

Date of the Board of Directors' meeting that issued the appointment decision:

تاريخ اجتماع مجلس الإدارة الذي صدر عنه قرار التعيين:

20th February, 2024

20 فبراير 2024

Membership Starting Date:

تاريخ بداية العضوية:

20th February, 2024

20 فبراير 2024

Membership Ending Date:

تاريخ نهاية العضوية:

The new Board member shall complete the terms of its predecessor.

يكمل العضو الجديد مدة سلفه.

Note: The decision of the company's board of directors to appoint one or more members to replace the member (s) is not final, and this appointment will be presented at the first general assembly meeting for approval or appointment of others unless the company's articles of association stipulate otherwise.

ملاحظة: أن قرار مجلس إدارة الشركة بتعيين عضو أو أكثر محل العضو (الأعضاء) المستقلين لا يعد نهائياً، وسوف يعرض هذا التعيين في أول اجتماع للجمعية العمومية لإقراره أو تعيين غيره ما لم ينص النظام الأساسي للشركة على غير ذلك.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،


علي مسمار - الرئيس التنفيذي

Ali Musmar – Chief Executive Officer



Attachments: A brief overview of the appointed member

المرفقات: نبذة مختصرة عن العضو المعين

Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA) – Abu Dhabi, UAE

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع – أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

نبذة تعريفية عن العضو المعين

A brief overview of the appointed member

1.	Najoud Abdulla Mohammad Burahima	نجود عبدالله محمد بورحيمه	1.
	Experiences: - Owner of Real estate-brokerage company in Abu Dhabi since 2023 till date - Project Adviser in the Ministry of Economy since 2022 till date - Tourism Expert, Ministry of Economics since 2021 till date - Owner of Dubai Real Estate company since 2017 till date - Office Manager for Sheikh Zayed Housing Program 2011-2017 Qualifications: - Master's in business administration 2016	الخبرات: - مالكة لشركة وساطة عقارية في أبوظبي منذ عام 2023 وحتى تاريخه - مستشارة المشاريع في وزارة الاقتصاد منذ عام 2022 وحتى تاريخه - خبيرة السياحة بوزارة الاقتصاد منذ 2021 وحتى تاريخه - مالكة شركة للوساطة العقارية في دبي منذ عام 2017 وحتى تاريخه - مدير مكتب برنامج الشيخ زايد للإسكان منذ 2011 – 2017 المؤهلات: - ماجستير في إدارة الأعمال، عام 2016	